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В статье рассматриваются отдельные правовые пробелы в деятельности Конституционного Суда Российской Фе-
дерации, в частности, об отсутствии в федеральных законах нормы, позволяющей Конституционному Суду Российской 
Федерации толковать законодательные акты, и о ненадобности требований по использованию данных толкований как 
обязательных; об отсутствии четкости в оформлении решений Конституционного Суда Российской Федерации и о 
месте размещения его толкований в тексте постановлений; об официальном опубликовании всех решений Конститу-
ционного Суда Российской Федерации.

В заключении сформулированы выводы и предложения по возможному исправлению рассмотренных в статье 
правовых пробелов в деятельности Конституционного Суда Российской Федерации.
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This article discusses some legal gaps in the constitutional Court of the Russian Federation, in particular, about the lack 
of Federal laws provision allowing the Constitutional court of the Russian Federation to interpret legislative acts, and about 
the uselessness of the requirements for the use of data interpretations as required; the lack of clarity in the implementation of 
decisions of the constitutional Court of the Russian Federation and the place of publication of interpretations in the text of the 
regulations published in the offi cial under all the decisions of the constitutional Court of the Russian Federation.

In conclusion, the conclusions and proposals for possible correction of the legal gaps in the activities of the Constitutional 
Court of the Russian Federation considered in the article are formulated.
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